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 پیام مهم گولسیانی
 به هواداران:

اولویتم پرسپولیس 
است، پیشنهادهای 

خارجی را فعلاً کنار 
گذاشتم

بعــد از مطــرح شــدن شــایعه 
پیشنهاد 600 هزار دلاری تراکتور 
بــه گولســیانی و البتــه اینکه او از 
پرسپولیس حداقل همین مبلغ 
را به عنوان قرارداد سال دومش 
خواســته تا تمدید کند شــایعات 
مختلفی درباره ماندن یا جدایی 
او از جمع ســرخ ها شــنیده شد. 
برخــی اخبــار حاکی از این بود که 
گولسیانی به پرسپولیس تخفیف 
داده و می خواهد بماند اما برخی 
دیگر به این نکته اشاره داشتند 
کــه پرســپولیس نمی تواند مبلغ 
درخواســتی او را پرداخــت کند و 
احتمال جدایی اش زیاد اســت. 
حــالا و بعــد از بولــد شــدن ایــن 
مســأله در فضای مجازی و البته 
پیام هــای مکــرری که هــواداران 
از طریق دایرکت اینســتاگرام به 
ایــن مدافع گرجســتانی داده اند 
او در پستی اینستاگرامی نوشته 
اســت: »ایــن روزهــا پیام هــا و 
تماس هــای زیــادی از هــواداران 
دوست داشتنی در مورد شرایط 
فعلــی خــودم و باشــگاه دریافت 
کردم. همه از من می پرســند که 
چــه خبــر و چه موضعــی در مورد 
آینده دارم. شــایعات نادرست و 
ارقام غلطی از خواســته های من 
و یا مذاکره با باشــگاه های دیگر 
مطــرح شــده اســت. بــه دلیــل 
علاقه زیــاد )هــواداران( تصمیم 
گرفتــم یــک توضیــح کوچــک 
دربــاره شــرایط فعلــی بدهــم. 
چنــد روز پیــش باشــگاه دربــاره 
خواســته های مــن بــرای تمدیــد 
قرارداد از من سؤال کرد. من هم 
پیشنهاد نهایی خودم را در قالب 
یک نامه به باشگاه ارسال کردم، 
نامــه ای کــه در آن شــرایط فعلی 
باشــگاه را هــم در نظــر گرفتــم. 
همچنــان هــم منتظــر پاســخ 
باشــگاه پرســپولیس هســتم. 
در عیــن حــال تمام پیشــنهادات 
خارجــی را کــه دریافــت کــردم، 
بــه طــور موقــت روی میــز نگــه 
داشــتم، چون پرســپولیس برای 
من اولویت، غرور و بیشتر از یک 
تیــم اســت. امیــدوارم توانســته 
باشــم شــرایط موجود را شــفاف 
توضیح دهم. از توجه و حمایت 

شما سپاسگزارم.«

 
مربیان خارجی تا آخر 

هفته می آیند
 باشگاه پرسپولیس به درخواست 
یحیــی گل محمــدی بــه دنبال این 
است تا مقدمات بازگشت مربیان 
خارجی اش به ایران را فراهم کند. 
اگــر اتفــاق خاصــی رخ ندهــد آنهــا 
تــا پایــان ایــن هفتــه راهــی ایــران 
خواهند شــد. در مورد دســتیاران 
خارجی یحیی گفتنی است که آنها 
برنامه آماده ســازی سرخپوشان 
در تعطیــلات را طراحــی کــرده 
و از قبــل آمــاده کــرده بودنــد. 
حتی مربی بدنســاز اسپانیایی 
سرخپوشان نیز به آنها توصیه 
کــرده بــود کــه در تعطیــلات 
چــه تمریناتــی را انجــام دهند. 
بــا وجــود ایــن اگــر تمرینــات 
پرسپولیس از فردا شروع شود 
ایــن ســه مربــی در تمرینــات 

نخست حاضر نخواهند بود.

 zخبر

فرشاد فرجی:

هر کس بیاید قدمش روی چشم

بــا تأکیــد روی ایــن مســأله که کارت پایان خدمــت دارد و چند ســال قبل از خدمت 
معاف شده درباره حضور احتمالی کنعانی و سخت تر شدن شرایط برایش در دفاع 
میانی گفت: من یک فوتبالیست حرفه ای هستم و رقابت می کنم. هر کسی می آید 
قدمش روی چشم. من تلاش می کنم که به تیمم کمک کنم و به چیز دیگری جز 
موفقیــت پرســپولیس فکــر نمی کنــم. همــه ما وظیفــه داریم با نهایت تــوان تلاش 
کنیم. بقیه اش دست کادرفنی است که چه کسی بازی کند و چه کسی بازی نکند.

افشین پیروانی:

نماینده هواداران روی نیمکت هستم

بعد از تمدید قراردادش به عنوان مدیر تیم پرسپولیس در بخشی از مصاحبه خود گفت: 
من وظیفه ام را انجام می دهم. تلاشم این است که حقی از تیم بزرگ پرسپولیس ضایع 
نشود. من نماینده هواداران روی نیمکت تیم هستم. بارها گفته ام جانم را هم می دهم 
و ممکن است برخی ها ایراد هم بگیرند.همین که تیم نتیجه گرفته یعنی همه هدفمند 
حرکــت کرده انــد. اگــر کارم در باشــگاه ادامه پیدا نمی کرد به عنــوان یک هوادار کمک 

می کردم و حالا هم که قراردادم تمدید شده هواداران بدانند کوتاهی نخواهم کرد.

مهرداد کفشگری:

برنده از فوتبال خداحافظی می کنم

در حالی که سه سالی است فوتبال را کنار گذاشته بعد از اینکه دید همبازیان سابقش 
خداحافظی شــان را رســماً اعــلام می کنند او هم در اینســتاگرام پیــام خداحافظی داد و 
نوشت: سه سال طول کشید برای اولین مرگ زندگی خودم مراسم تشییع بگیرم و دفنش 
کنم. تو این سه سال فقط فکر کردم در قبال این همه تلاش و سختی و گذشتن از بهترین 
روزهای جوانی چه چیزی به  دست آوردم؟ من صد درصد برنده از فوتبال خداحافظی 

می کنم و به تک  تک روزهایی که جوانی خودم را به پایش گذاشتم افتخار می کنم.

امیرحســین اصلانیان معتقد اســت نقل و انتقالات تیم پرســپولیس باید طوری باشــد که در آســیا موفق شــوند و به گونه ای بازیکن جذب نشــود که پرســپولیس در آســیا تنها 
حضور توریســتی داشــته باشــد و بازیکنان به قولی چمدان های شــان را باز نکرده مجبور به بازگشــت شــوند.

اصلانیان: چرا باید برای یک گل با پریرا قرارداد 60 میلیاردی بسته شود؟

 پرسپولیس باید پرقدرت بسته شود
تـــا در آسیا توریست نباشد

 فکر می کنید تیم پرسپولیس در چه 
پست هایی نیاز به تقویت دارد؟

من فکر می کنم اول شرایط رضایتنامه 
بازیکنان را مشــخص  کنند تا همه چیز 
روشــن شــود و بعــد مــا بتوانیــم در مورد 
شــرایط پرسپولیس و یارگیری ها و بقیه 
مســائل صحبــت کنیــم امــا جــدا از این 
مســأله حتماً باید باشــگاه پرســپولیس 
مهاجــم جــذب کند چــون تیــم در دفاع 
مشــکلی نــدارد و بیشــتر دغدغــه تیــم 
بایــد قــوی شــدن خط حمله اش باشــد.

 به نظر می رسد یکی از تیم های 
بالای جدول بدجوری به دنبال 

گولسیانی؛ بهترین مدافع 
پرسپولیس است!

بــه هــر حــال در جنــگ رقابتــی بایــد 
دیــد مدیــران پرســپولیس چقــدر 
موفــق خواهند شــد چــون تیم ها برای 
اینکه بهترین رقابت را داشــته باشــند 
ســخت تــلاش خواهنــد کــرد و در این 
راســتا هــم مدیــران نبایــد کــم بیاورند 
وگرنــه تیم هــای مدعــی ممکن اســت 
بازیکنــان خــوب پرســپولیس را جذب 
کرده و به قولی آنها را از چنگ باشــگاه 

درخواهنــد آورد.
 نمونه این صحبتی که کردید 

گولسیانی است چون یک تیم متمول 
با رقم پیشنهاد 700 هزار دلاری 

خواهان بازیکن پرسپولیس شده!
یــد بازیکنــان کلیــدی  پرســپولس با
خــودش را حفــظ کنــد و یکــی از ایــن 

بازیکنان هم گولسیانی است که فصل 
گذشته هم در لیگ و هم در جام حذفی 
گل هــای مهمــی را بــرای پرســپولیس به 
ثمــر رســاند. ایــن بازیکــن بایــد حتمــاً 
حفــظ شــود و بــه لحــاظ مالی بــا قیمتی 
منطقــی در پرســپولیس بمانــد امــا جدا 
از ایــن بحــث اولویــت پرســپولیس باید 

جــذب بازیکــن در خــط حملــه باشــد.
 در مورد پریرا چه صحبتی دارید 
چون کادر فنی پرسپولیس سعی 
در حفظ این بازیکن کرده  است؟

مــن مانــده ام کــه چــرا بایــد بــه بازیکنی 
کــه یــک گل زده بــرای یــک فصــل و نیم 

60 میلیــارد پــول بدهیــم.
 با این وجود شما معتقدید که 

پرسپولیس باید چه بازیکنانی را 
برای خط حمله به خدمت بگیرد؟

پرســپولیس بایــد بــرای خــط حملــه دو 
بازیکــن گلزن و گردن کلفت جذب کند 
تــا بــه نوعی کار را برای تیم شــان درآورند 
چــون فقــط بحــث رقابت هــای داخلــی 
نیســت و ما باید بازیکنی بگیریم که در 
لیــگ قهرمانان آســیا هم بهترین باشــد 

و بتوانــد کارآیی خوبی داشــته باشــد.
 برای اینکه بازیکنان با کیفیت و 

به قول شما بازیکنی مانند پریرا را 
نگیریم شما چه توصیه ای دارید؟

جــدا از مهاجــم ما به یــک پلی  میکر هم 
نیــاز داریــم امــا حقیقتــاً مربیــان بایــد با 
فراخوانــدن بازیکــن بــه شــکلی تمرکــز 
کننــد کــه بهتریــن بازیکنــان را جــذب 
کننــد و اگــر قــرار اســت بازیکــن خارجی 
هــم بگیرنــد بــا فیلــم و ســی دی بازیکن 
نگیرند و بازیکنان خارجی مدنظرشان را 

به زمین تمرین ببرند و با بازی دوستانه 
و یــا چند جلســه حضــور در تمریــن آنها 
را بــه شــکل کامل محک بزننــد تا از این 

حیث مشــکلی بــه وجــود نیاید.
 در رابطه با کریم باقری که هنوز 

قراردادش تمدید نشده و گفته که 
دیگر با پرسپولیس قرارداد ندارد 

چه صحبتی دارید؟
با شناختی که از آقا کریم دارم اطمینان 
دارم کــه ایشــان بحــث مالــی نــدارد. 
حضــور آقــا کریــم بــه دلیــل کاریزمــا و 
حرف شنوی که بازیکنان از او دارند لازم 
اســت، بــه همیــن دلیــل هــم مدیریــت 
قــرارداد آقــا کریــم را بــه عنــوان یکــی از 
چهره هــای کاریزماتیــک تیــم حفــظ 
کنــد، مربی ای کــه برای شــرایط بحرانی 
احتمالــی تیــم پرســپولیس لازم اســت.

 در رابطه با جذب دو مهاجم 
داخلی که بحث حضورشان در 

پرسپولیس مطرح است چه نقدی 
دارید؟

بــه نظرم شــهاب زاهــدی بازیکن خوبی 
اســت که در چند تیــم اروپایی هم بازی 
کــرده و کارنامــه قابــل قبولــی داشــته 
اســت. جــدا از ایــن شــهریار مغانلــو هم 
بهتریــن مهاجــم ایــران اســت کــه اگــر 
پرسپولیس این دو مهاجم را به خدمت 
بگیــرد به نظرم خط حمله پرســپولیس 
کامــل می شــود، از این رو نیــاز به جذب 

مهاجــم خارجی نیســت.
 در رابطه با جذب احتمالی 

کنعانی زادگان چه صحبتی دارید؟
گرفتن کنعانی زادگان در شرایطی خوب 
اســت کــه او بــازی کنــد چــون زمانــی که 

بازیکنی در حد تیم ملی خرید می کنید 
بایــد بــه او بازی بدهیــد، به همین دلیل 
اگــر ایــن بازیکــن خریده شــود باید فکر 
چنیــن مســائلی هــم بشــود. جــذب 
بازیکــن در هــر پســتی بایــد بــه انــدازه 
باشــد و همــه مســائل از قبیــل بودجــه 
و ســایر مســائل در آن در نظــر گرفتــه 
شــود، در غیر این صورت ممکن اســت 

مشــکلاتی بــرای تیــم بــه وجــود بیاید.
 قبول دارید برای تیم هایی که در 
آسیا حضور دارند، به لحاظ مالی 
بودجه زیادی در نظر گرفته شود؟

قانونگذار باید یکسری مسائل و موارد را 
در نظر بگیرد و لحاظ کند چون تیم هایی 
ماننــد پرســپولیس تمــام درآمدشــان بــه 
پــول تبلیغــات و بــورس بازمی گــردد و 
حتمــاً وزارت ورزش و فدراســیون بایــد 
بــه پرســپولیس و ســایر نماینــدگان ایران 
کمــک کننــد تــا مشــکلی بــرای جنگیــدن 
بــا تیم هــای عربســتانی و ســایر تیم هــا به 
وجــود نیایــد، هرچنــد کــه مــا در رنکینگ 
نهــا خیلــی هزینــه  پنجــم هســتیم و آ
می کننــد، از همیــن رو بایــد شــبانه روز 
کار کنیــم تــا بتوانیــم بهتریــن کار را انجام 
دهیم و در آســیا فقط توریست نباشیم و 
بــه نوعــی چمدان ها را باز نکــرده به ایران 
بازنگردیــم. بــا ایــن وجــود مــن معتقــدم 
بازیکنــان خوبی داریــم و بازیکنانی مانند 
رونالــدو و بنزمــا و بقیــه بزرگانــی کــه بــه 
تیم های آسیایی پیوسته اند خصوصاً اگر 
بازی مان با آنها در ورزشــگاه آزادی باشــد 
بــرای تیم هــای مــا خصوصاً پرسپولیســی 
کــه ورزشــگاه را پــر از تماشــاگر می کنــد 

اصــلاً وحشــتناک نیســتند.

حامد حسینی
خبرنگار

حســن خانمحمدی معتقد است تکلیف 
مدعیان قهرمانی از الان مشخص نیست 
و بعد از گذشــت چنــد بازی ابتدایی 
بهتــر می توان در مــورد مدعیان 
حــرف زد و اظهارنظــر کــرد. در 
ایــن رابطــه و ســایر مــوارد 
فنــی پرســپولیس بــا حســن 
خانمحمــدی حــرف زدیــم.

به نظرتان اضلاع قهرمانی 
بــرای لیگ بیســت و ســوم 
چنــد ضلعــی خواهد بود؟

از حالا نمی توان در مورد 
ایــن موضــوع بــه شــکل 
خوبــی حــرف زد و بــه 
نظــرم بایــد چهــار، پنــج 
هفتــه بگــذرد تــا بتــوان 
تــا حــدوی در مــورد 
نــی  ما قهر ن  عیــا مد

حــرف زد.

 در مورد بیرانوند که نزدیک یک 
ماه از تمرینات دور خواهد بود چه 

صحبتی دارید؟
بــه هــر حــال بعــد از شکســتگی بینــی 
دروازه بان ملی پوش پرســپولیس دومین 
اتفــاق بد هــم برای بیرانوند افتــاد که جزو 
اتفاقات فوتبال اســت اما چاره ای نیســت 
و بایــد منتطــر مانــد تا او بعد از ســه، چهار 
هفتــه بــا تیــم تمریناتــش را شــروع کنــد، 
ضمــن اینکــه گوهــری هــم هســت کــه 
اگــر مربیــان صــلاح ببیننــد حتمــاً بــازی 
خواهــد کــرد. به هر حــال بیرانوند بهترین 
دروازه بــان ایــران اســت و بــا روحیــه ای که 
مــن از او ســراغ دارم خیلــی امیــدوارم کــه 
خــودش را بــه لیــگ برســاند و بــازی کنــد.

 صحبت هایی هم در خصوص 
حضور بیرانوند در اروپا شده بود!

نــه فکــر نمی کنــم بــا شــرایطی کــه بــرای 
بیرانونــد بــه وجــود آمــد او بــه اروپا بــرود و 
قطعاً با عرق و تعصبی که به پرســپولیس 
دارد با روحیه بالا دوران نقاهتش را هرچه 
ســر یع تر طــی کــرده و آمــاده حضــور در 

تمرینــات گروهــی خواهد شــد.
 چرا به عنوان یکی از مربیان تیم های 
پایه برای تیم بزرگسالان پرسپولیس 

پشتوانه سازی نمی کنید و به طور 
مثال بازیکنی مانند عمری را به تیم 

بزرگسالان نمی دهید؟!
پشتوانه ســازی بــرای چنــد ســال آینــده 
انجــام خواهــد شــد. ســال قبــل چندیــن 
بازیکــن بــه تیــم بزرگســالان دادیــم امــا 
پشتوانه ســازی نیــاز به زمــان دارد و اصولاً 
مربی تیم بزرگسالان این ریسک را انجام 
نمی دهــد کــه از بازیکنــان تیم هــای پایــه 

اســتفاده کنــد.
 اما همه معتقدند که باید از 

بازیکنان تیم های پایه استفاده 
بیشتری شود؟

برنامه ریــزی بــرای تیم هــای پایــه نیــاز بــه 
بودجــه ویــژه دارد کــه در ایــن رابطــه همه 
فقــط شــعار می دهند امــا در عمل کاری را 

انجــام نمی دهنــد.
 اما به نظر می رسد که در شروع 

تمرینات تیم بزرگسالان اگر حضور 

چند بازیکن خوب از رده های 
جوانان و امید همراه بزرگسالان 

در رده بزرگسالان عملی شود، 
پشتوانه سازی خوبی برای تیم 

خواهد شد.
مــن فصــل قبــل در شــروع تمرینــات تیم 
بــا یحیــی راجــع بــه پایه هــا حــرف زدم کــه 
از تیم هــای پایــه بازیکــن در تمرینــات 
بزرگســالان شــرکت کنــد امــا همانطــور 
کــه گفتــم مربــی نمی آیــد بــرای بازیکــن 
تیم هــای پایــه وقت بگــذارد و چون مربی 
بــرای نتیجه گیری تحت فشــار اســت این 
ریســک را انجــام نمی دهد کــه از تیم های 

پایــه اســتفاده کنــد.
 پیشنهادتان برای پشتوانه سازی 

چیست؟
پرســپولیس باید در دســته یک یا دســته 
دوم تیــم دومــی داشــته باشــد، ماننــد 
اســپانیا که بتواند از بازیکن این تیم ها در 
صورت درخشــش در تیم های بزرگسالان 
اســتفاده کنــد. در واقــع بازیکــن در تیــم 
دوم آزمون و خطا خواهد داد و در صورت 

درخشش در تیم بزرگسالان هم خودش 
را نشــان خواهــد داد.

 برای اینکه پرسپولیس مقابل 
تیم های بزرگ کم نیاورد، از حالا چه 

راه حلی برای تقویت تیم دارید؟
بــه نظــرم تیم پرســپولیس بایــد بازی های 
تدارکاتــی زیــادی را بــا تیم هــای ســطح 
بــالا برگــزار کنــد تــا بــا اســتفاده از تجربــه 
چنیــن بازی هایــی بازیکنــان بــه بهتریــن 
شــکل ممکــن بــرای رقابت هــای بــزرگ 

آمــاده شــوند.
 با توجه به نقل و انتقالات انجام 
شده، شرایط پرسپولیس را برای 
آسیا چگونه پیش بینی می کنید؟

بــه هــر حــال واقعیت این اســت که ما دو، 
ســه هفته عقبیم و متأســفانه تا بخواهیم 
بــه خودمــان بجنبیم تا حــدودی کار از کار 
گذشــته اســت اما به هر حال پرسپولیس 
بایــد حداقــل پنــج بازیکــن خیلــی خــوب 
جــذب کنــد و بازیکنــان کلیــدی اش را هم 
حفــظ نمایــد تــا در آســیا حرف هایــی برای 

گفتن داشــته باشــد.

خانمحمدی: یحیی از بازیکنان تیم های پایه به خاطر تحت فشار بودن استفاده نمی کند

با روحیه ای که از بیرانوند سراغ دارم، امیدوارم به لیگ برسد
ناصر قراگزلو

خبرنگار


